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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 8/2019 

VIII Sesja w dniu 9 kwietnia 2019  

Obrady rozpoczęto 9 kwietnia 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:15 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 24 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Janusz Dębczyński 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało 

8. Dariusz Jaworski 

9. Piotr Kowal 

10. Krzysztof Kowalski 

11. Stanisław Krzemieniewski 

12. Zbigniew Lewandowski 

13. Krystian Łuczak 

14. Józef Mazierski 

15. Wanda Muszalik 

16. Arkadiusz Piasecki nieobecny 

17. Elżbieta Rutkowska 

18. Ewa Szczepańska 

19. Małgorzata Szymańska 

20. Daniel Tobjasz 

21. Agnieszka Walczak 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady VIII 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta, Zastępców Prezydenta 

Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej oraz 
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Pani dr Barbary Moraczewskiej, a także zebranych na sali urzędników, 

przedstawicieli mediów, mieszkańców miasta oraz radnych uczestniczących w 

obradach.  

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listą obecności 24 

radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 9 kwietnia br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad VIII sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad VI sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 26 

marca 2019 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Piotr Kowal zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu nr 3. 

•  radny Dariusz Jaworski zgłosił wniosek o pozostawienie w porządku obrad 

punktu nr 3, będący wnioskiem przeciwnym do zgłoszonego przez 

przedmówcę. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad punktu nr 3, który zgłoszony został w imieniu Klubu 

Radnych SLD przez radnego Piotra Kowala. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

PRZECIW (9) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz 

Jaworski, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

Wniosek uzyskał akceptację. 
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Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski poinformował, że 

uwzględniając wniosek Prezydenta Miasta zgłasza propozycję dotyczącą 

rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie aktualności "Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek" 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Przedmiotowa 

uchwała uzyskała opinię komisji stałe, zatem został spełniony wymóg § 55 Statutu 

Miasta. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie aktualności „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek" 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

 

Wniosek uzyskał akceptację. Innych propozycji zmian do porządku obrad nie 

zgłoszono. 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 26 

marca 2019 roku do dnia 9 kwietnia 2019r. i przedstawia się następująco:  

W zakresie działań Biura Zamówień Publicznych m.in.: 

- zawarto 4 umowy dotyczące udzielenia zamówienia publicznego, w tym m.in. 

umowę na przebudowę ulicy Barskiej na odcinku od ul. Polnej do ul. Żytniej w 

zakresie budowy zatok parkingowych. Umowa została zawarta 3 kwietnia z firmą 

BRUKBED Radosław Kuczyński z siedzibą w Charzykowach. Wartość umowy to 158 

324,25 złotych brutto. Wykonawca ma 3 miesiące od dnia podpisania umowy na 

realizację prac. Kolejne postępowania są w toku. Na jutro zaplanowane jest 
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podpisanie umowy z Firmą Inżynieryjno-Drogową DROGTOM na budowę drogi dla 

działkowców na Południu.  

Informacje z Biura Rewitalizacji:  

podczas czwartego posiedzenia Komitetu Rewitalizacji jego członkowie pozytywnie 

zaopiniowali „Sprawozdanie z realizacji w 2018 roku Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Włocławek na lata 2018-2028”. W ubiegłym roku rozpoczęto 

realizację 15 projektów, natomiast kolejne 2 projekty oczekują na ustanowienie 

Specjalnej Strefy Rewitalizacji i możliwość uzyskania dotacji. Wszystkie z 

rozpoczętych projektów będą kontynuowane w kolejnych latach. Na 2019 rok 

zaplanowano do wdrożenia 36 projektów. 

W zakresie działalności Wydziału Rozwoju: 

w związku z ogłoszeniem przez Zarząd Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

naboru wniosków o dofinansowanie projektów dotyczących efektywności 

energetycznej i gospodarki niskoemisyjnej, 28 marca złożony został wniosek o 

dofinansowanie dla inwestycji „Rozwój zrównoważonego transportu zbiorowego 

poprzez poprawę efektywności energetycznej, wdrażanie technologii niskoemisyjnej 

we Włocławku w ramach projektu BIT CITY II – etap II”. Kwota całkowita zadania to 

ponad 16 mln złotych a wnioskowane dofinansowanie wynosi prawie 8 mln złotych, 

co stanowi blisko połowę kosztów kwalifikowanych projektu.  

W zakresie Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego m.in.: 

rozstrzygnięto otwarty konkurs ofert na realizację zadań w ramach Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii, na łączną kwotę 47.964 zł. Część środków 

przeznaczono na profilaktykę skierowaną do uczniów szkół włocławskich, pozostałe 

na rozwijanie kompetencji wychowawczych dla uczniów i rodziców, potrzebnych do 

kształtowania prozdrowotnych postaw dzieci i młodzieży. 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego naszego województwa: „Rozwój 

usług opieki nad dziećmi w wieku do lat 3”, złożono wniosek projektu o dotację na 

doposażenie i funkcjonowanie powstającego żłobka integracyjnego, m.in. dla dzieci z 

niepełnosprawnościami. 

W zakresie działalności Wydziału Edukacji m.in.: 

na bieżąco monitorowana jest sytuacja we włocławskich placówkach oświatowych w 

związku ze strajkiem nauczycieli.  

28 marca poznaliśmy laureatów oraz wyróżnionych podczas uroczystej Gali IX Edycji 

Samorządowego Konkursu Nastolatków „Ośmiu Wspaniałych”, która miała miejsce w 

Urzędzie Miasta Włocławek. W tym roku do konkursu zostało zgłoszonych 34 

wolontariuszy w kategorii „Ósemka”, 5 wolontariuszy w kategorii „Ósemeczka” oraz 4 

grupy w sumie z 14 włocławskich szkół podstawowych oraz ponadgimnazjalnych. 

Informacje z Wydziału Gospodarki Komunalnej: 

Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego przygotowało w 2019 r. odrębny 

program dla wsparcia opieki nad obiektami grobownictwa wojennego pn. „Groby i 

cmentarze wojenne w kraju”. 28 marca złożyliśmy jako gmina wniosek o wsparcie w 

ramach tego programu. Wnioskowana kwota dofinansowania to 36.000,00.  
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Do szczególnie istotnych działań Wydziału Sportu i Turystyki należały: przygotowania 

do organizacji 37. Biegu Kujawiaka oraz rozpoczęcie procesu przygotowań do 

organizacji 96. PZLA Mistrzostw Polski w lekkoatletyce Włocławek 2020. 

Na koniec swojej wypowiedzi Prezydent Miasta zaprosił na ostatnie trzy spotkania z 

cyklu corocznych spotkań z mieszkańcami włocławskich osiedli. Odbędą się one w 

dniu 10 kwietnia br. w Szkole Podstawowej nr 2 przy ul. Żytniej, dnia 11 kwietnia br. 

w Zespole Szkół nr 8 przy ul. Willowej natomiast w dniu 12 kwietnia br. we 

Włocławskim Centrum Organizacji Pozarządowych i Wolontariatu przy ul. Żabiej. 

Spotkania rozpoczynają się o 17.00.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

1.  radny Janusz Dębczyński 

2.  radny Józef Mazierski 

3.  radny Dariusz Jaworski 

4.  radny Krzysztof Kowalski 

5.  Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

6.  radny Stanisław Krzemieniewski 

7.  Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

8.  radny Stanisław Krzemieniewski (Ad Vocem) 

 

Ad. 3 

Uchwała w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej nr 10 ul. Starodębska 21 we 
Włocławku. (punkt zdjęto z porządku obrad). 

 

Ad. 4 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 
Miasto Włocławek projektu pn. "Szlaban na nudę! Do dzieła!" przy Szkole 
Podstawowej Nr 23 współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach 
Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej - zawodowej mieszkańców 
objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na 
obszarach objętych LSR, w ramach naboru nr 2/G/2018 ogłoszonego przez 
Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania Miasto Włocławek o powierzenie grantu. 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonała Pani Agnieszka 

Białopiotrowicz Dyrektor Wydziału Edukacji. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie i realizację przez Gminę 

Miasto Włocławek projektu pn. "Szlaban na nudę! Do dzieła!" przy Szkole 

Podstawowej Nr 23 współfinansowanego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach 

Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej - zawodowej mieszkańców 

objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na 

obszarach objętych LSR, w ramach naboru nr 2/G/2018 ogłoszonego przez 

Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania Miasto Włocławek o powierzenie grantu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariola Gawłowska 

 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 5 

 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 
projektu pn. „Mocni razem – Podniesienie wiedzy i umiejętności liderów, 
wolontariuszy i organizatorów społeczności lokalnej” współfinansowanego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 
2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej – 
zawodowej mieszkańców objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 
Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR. 
 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał także Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie Pan Piotr Grudziński. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji 

radna Ewa Szczepańska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

projektu pn. „Mocni razem – Podniesienie wiedzy i umiejętności liderów, 

wolontariuszy i organizatorów społeczności lokalnej” współfinansowanego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 

2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej – 

zawodowej mieszkańców objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 

Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 6 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 
projektu pn. „Utworzenie klubu młodzieżowego „Osiągalnia” przy świetlicy 
środowiskowej MOPR „Zachęta”, współfinansowanego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w 
ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej – zawodowej 
mieszkańców objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie 
społeczne na obszarach objętych LSR. 
 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał także Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie Pan Piotr Grudziński. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji 

radna Ewa Szczepańska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

projektu pn. „Utworzenie klubu młodzieżowego „Osiągalnia” przy świetlicy 

środowiskowej MOPR „Zachęta”, współfinansowanego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w 

ramach Osi Priorytetowej 11 Wzrost aktywności społecznej – zawodowej 

mieszkańców objętych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Działanie 11.1 Włączenie 

społeczne na obszarach objętych LSR. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (22) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski 

 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program profilaktyki 
zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Włocławek” na lata 2019-
2022. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor Wydziału Polityki 

Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji 

radna Ewa Szczepańska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta Włocławek” na lata 2019-

2022. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (23) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Dębczyński 

 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 8 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Przewodniczący Rady Miasta 

informując, iż reguluje ona zmiany w składach komisji, wynikające z realizacji 

wniosków złożonych przez radnych Rady Miasta – Pana Krzysztofa Kowalskiego 

oraz Pana Arkadiusza Piaseckiego, którzy złożyli akces do pracy w Komisji 

Rewizyjnej. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię przedstawiła Radzie Miasta Wiceprzewodnicząca 

Komisji radna Mariola Gawłowska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Szczepańska 

 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie ustanowienia Specjalnej Strefy Rewitalizacji na obszarze 
rewitalizacji Miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do projektu uchwały oraz prezentacji multimedialnej przedmiotowego 

zagadnienia dokonała Pani Aneta Chełminiak p.o. Dyrektora Biura Rewitalizacji. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Rewitalizacji. 

Opinię przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Agnieszka 

Walczak. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

•  radny Jarosław Hupało 

•  radny Zbigniew Lewandowski 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Zbigniew Lewandowski 
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•  radny Janusz Dębczyński 

•  Aneta Chełminiak p.o. Dyrektora Biura Rewitalizacji. 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustanowienia Specjalnej Strefy Rewitalizacji na obszarze 

rewitalizacji Miasta Włocławek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Hofman-Kupisz 

 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie aktualności „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek" oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonała Pani Jolanta Stańczak Dyrektor 

Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca 

Komisji radna Katarzyna Zarębska. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Zbigniew Lewandowski 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie aktualności "Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek" oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 11 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2019 rok. 

Wprowadzenia do uchwały dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca 

Komisji radna Katarzyna Zarębska. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Krzysztof Grządziel 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka 

Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

 

Po zakończonej procedurze głosowania o głos poprosił radny Janusz Dębczyński, 

który poinformował, że nie opowiedział się za przyjęciem uchwały, lecz podczas 

głosowania wstrzymał się od głosu. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta polecił zaprotokołować ten fakt a 

następnie poinformował, że wyniki głosowania uwzględniające zmianę zgłoszoną 

przez radnego Janusza Dębczyńskiego przedstawiają się następująco: 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w rezultacie 

przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w 

zaproponowanym brzmieniu z uwzględnieniem uwagi zgłoszonej przez radnego 

Janusza Dębczyńskiego. 

 

Ad. 12 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019-2030. 

Wprowadzenia do uchwały dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca 

Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019-2030. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (1) 

Arkadiusz Piasecki 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 13 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

•  radny Jarosław Hupało 

•  radna Mariola Gawłowska 

•  radny Janusz Dębczyński 

 

Ad. 14 

Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta przypomniał o 

obowiązku składania przez radnych oświadczeń majątkowych za rok 2018. 

Oświadczenie majątkowe wraz z kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu 

w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni należy złożyć w dwóch egzemplarzach w 

terminie do dnia 30 kwietnia 2019 roku do Biura Rady Miasta. 
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Ad. 15 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski poinformował, że zamyka obrady VIII sesji Rady Miasta 

Włocławek, które odbyły się w dniu 9 kwietnia 2019 roku. 

Przewodniczący Rada Miasta Włocławek Radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

 

 

  

 


